
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 2. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 20
Det fremgår af artiklerne "2.750 statsborgerskabssager genbehandles" og
"Støjberg: Dansk statsborgerskab er helt specielt" (Politiken, 2. september
2015), at ministeren ikke føler sig bundet til at optage personer, der har været
optaget på det bortfaldne L 188 (2014-15, 1. samling) efter dispensation fra
Folketingets Indfødsretsudvalg, og de personer, der inden 4. juni 2015 har få-
et besked om, at de efter dispensation fra Folketingets Indfødsretsudvalg er
optaget på det lovforslag om indfødsrets meddelelse, der skal fremsættes i
oktober 2015, selv om Indfødsretsudvalget i sit brev af 14. august 2015 til Ind-
fødsretskontoret (IFU alm. del bilag 8) om disse grupper skriver: "Det er ud-
valgets forventning, at personer omfattet af disse sager optages på oktober-
lovforslaget". Hvad er efter ministerens opfattelse formålet med Indfødsrets-
udvalgets behandling af dispensationssager, hvis ministeren imod udvalgets
ønske kan nægte at optage personer på lovforslag om indfødsrets meddelel-
se?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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